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رئیس سازمان صمت آذربایجان شرقی:

آذربایجان شرقی در تعداد واحدهای صنعتی رتبه چهار کشور را دارد

رئیس سازمان صمت آذربایجان شرقی گفت: آذربایجان شرقی در تعداد واحدهای صنعتی در رتبه چهار و میزان سرمایه

گذاری رتبه هفت کشوری را دارد که اگر تلاش کنیم برای سال آینده می توانیم این رتبه ها را ارتقا دهیم.

به گزارش روابط عمومی اتاق تبریز، صابر پرنیان در مراسم تجلیل از صادرکنندگان برگزیده استان آذربایجان شرقی افزود: نحوه انتخاب برگزیدگان در دو محور شاخص عمومی و

اختصاصی در قالب دو کمیته متشکل از اتاق بازرگانی، خانه صنعت، استانداری، سازمان صمت، بانک توسعه تعاون و سازمان جهاد کشاورزی بوده است.

وی گفت: صادرات بالای یک میلیون دلار و انجام تعهدات ارزی بالای 60 درصد به عنوان دو شاخص مهم در نظر گرفته شده است.

پرنیان با اشاره به رشد صادرات 19.5 درصدی در سال جاری تاکید کرد: در وزن صادرات 9 درصد کاهش داشتیم که این آمار نشان می دهد صادرات استان به سمت ارزش افزوده

بالا رفته است و با توجه به ظرفیت های استان برای سال ۱۴۰۱ پیش بینی شده این آمار 25 درصد افزایش یابد.

رئیس سازمان صمت آذربایجان شرقی با بیان این که هزار و 756 کارت بازرگانی در استان وجود دارد، افزود: صادرکنندگان بالای یک میلیارد دلار نیز 34 درصد صادرکنندگان را

شامل می شوند که عمدتا در بخش های پتروشیمی، صنعت، کشاورزی، صنایع غذایی و معدن صادرات داشتیم.

پرنیان گفت: ۸۴ درصد صادرات ما به ۱۵ کشور اطراف بوده و در واقع به ۱۱۴ کشور کالای تجاری انجام می دهیم.

وی ادامه داد: اثرات استفاده از ظرفیت بخش خصوصی و رفع موانع در کف تولید مشاهده می شود.

رئیس سازمان صمت آذربایجان شرقی اظهار کرد: در دو ماه گذشته تنها در یک شهرک صنعتی 123 مورد سرمایه گذاری انجام شده که این امر نشان می دهد در استان میل به

سرمایه گذاری در رتبه ممتاز قرار دارد به طوری که ۹۰ درصد مراجعات به دستگاه های اجرایی برای توسعه، تجهیز خطوط تولید، بهسازی، تامین مواد اولیه و رفع موانع صادراتی

است.

پرنیان ادامه داد: در بسیاری از محصولات مانند شیرینی و شکلات، لوازم خانگی، فولاد، کیف و کفش، چرم و خشکبار، آذربایجان شرقی پایتخت تولید است.

وی با بیان این که فرهنگ آذربایجان بر پایه کوشش و تلاش است، صنعت استان را خودساخته دانست و گفت: صنعت استان به رانت وصل نیست بنابراین امیدواریم با

همبستگی، صادرات را افزایش دهیم.

رئیس سازمان صمت آذربایجان شرقی با اشاره به این که وظیفه ما تسهیل گری است، افزود: تبریز از اول مهد تجارت بوده بنابراین باید گام های بلندی برداشته شود تا مردم در

سفره خود آثار و برکات معادن، تجارت و صنعت را ببیند.
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